

Pour tout renseignement, contactez-nous
For more information, please contact

An Drouz Vor

Boulouard kompagnunezh an Indez

56290 - Porh-Loeiz

BREIZH - BRETAGNE

Tél. : +33 (0)6 12 85 32 38

E-mail : androuzvor@yahoo.fr

Web : <http://androuzvor.jimdo.com/>



An Drouz Vor



An Drouz Vor

An Drouz Vor

An Drouz Vor

Ensemble Traditionnel Musique et Danses
de Bretagne

An Drouz Vor

An Drouz Vor

An Drouz Vor

Traditional Dance Troupe
from Brittany

An Drouz Vor

An Drouz Vor

An Drouz Vor

An Drouz Vor



An Drouz Vor

An Drouz Vor



Originaire du Port-Louis, cité de caractère en Bretagne, le cercle celtique "An Drouz Vor" (le bruit de la mer), créé en 1994, perpétue la tradition bretonne à travers ses spectacles alliant danse, chant et musique, présentés lors de fêtes et festivals en Bretagne et au-delà...

Based in the historic coastal town of Port-Louis, Brittany, the Celtic dance troupe "An Drouz Vor" (sound of the sea) was conceived in 1994 to artistically perpetuate the traditional Breton customs. Combining traditional dances, songs and music in a dynamic performance, the troupe brings its creative vision to audiences in Brittany and beyond...



Les costumes revêtus par les danseurs étaient originellement portés entre la fin du 19^{ème} et le début du 20^{ème} siècle au Port-Louis.

The dancers' costumes replicate the traditional attire worn in Port-Louis between the end of the 19th century and the beginning of the 20th century.

Le groupe scénique, composé d'une vingtaine de danseurs, ainsi que de la section "enfants", est accompagné, lors de ses sorties, par ses chanteurs, son groupe musical et son trio de cornemuses. L'ensemble est toujours présent dans les festivals majeurs de Bretagne (cf. Festival Interceltique de Lorient) et se déplace également en Europe et dans le monde. Il a été vu sur les chaînes nationales et à la télévision chinoise...

The theatrical troupe (around 20 dancers plus the children's section) is accompanied by its singers, its musical band and its bagpipers trio.

During the summer, the group performs in major Breton cultural festivals (e.g. the Festival Interceltique of Lorient) and world-wide. The group has also appeared on French and Chinese TV...

Dances traditionnelles Inspirations contemporaines



Traditional Dances Contemporary inspirations

International references / Références

- 2003 - St Patrick's Day - Galway (Ireland)
- Saint-Patrick - Galway (Irlande)
- 2006 - Salt and Light Festival - Bad Harzburg (Germany)
- Festival du "Sel et de la Lumière" - Bad Harzburg (Allemagne)
- 2007 - International Tourism Festival - Shanghai (China)
- Festival International du Tourisme - Shanghai (Chine)
- 2009 - Folklore Days Festival - Prague (Czech Republic)
- Festival du Folklore - Prague (République Tchèque)

